












Superior Court of Washington, County of 	
华盛顿州 县高等法院

	In the Guardianship of:
关于以下个人的监护：

___________________________________,
Individual
个人
	No.
编号 
Motion for Final Order Accepting Transfer to Washington
接受转移到华盛顿的最终命令请求 
(MT)
(MT)


Motion for Final Order Accepting Transfer to Washington
接受转移到华盛顿的最终命令请求
I am the guardian/conservator of an individual in another state. That other state has confirmed transfer to Washington State and terminated guardianship/conservatorship. I ask this court to enter a final order accepting transfer of the guardianship/conservatorship to Washington State and enter an order appointing (name) 	 as guardian and/or conservator of the individual in Washington.
我是另一州的个人的监护人/保护人。该州已确认终止监护权/保护权并转移到华盛顿州。我请求本法院下达最终命令，接受将监护权/保护权转移至华盛顿州，并下达指定以下人员（姓名） 	 作为华盛顿个人的监护人和/或保护人的命令。 
1.	I previously filed a petition for Washington to accept a guardianship/conservatorship from a transferring state. The court granted that petition, and entered a provisional order accepting transfer to Washington.
	我之前向华盛顿提交了一份申请，要求华盛顿接受转移州的监护权/保护权。法院批准了该申请，并签署了临时命令，接受移交至华盛顿。
2.	The other state has entered a final order confirming transfer to Washington State and terminating the guardianship/conservatorship in the other state. I have attached or filed a certified copy of that final order.
	另一个州已下达最终命令，确认转移到华盛顿州并终止在另一个州的监护权/保护权。我已附上或提交了最终命令的核证副本。
3.	I filed an Acceptance of Appointment and am qualified to act as guardian/conservator under Washington law.
	我已提交接受指定书，并且根据华盛顿法律有资格担任监护人/保护人。
4.	I have notified all parties who would be entitled to notice of a guardianship/ conservatorship petition. (Submit a separate declaration of service to show this.)
	我已通知所有有权获得监护权/保护权申请通知的各方。（提交单独的送达声明以证明。）
I ask this court to:
我要求法庭：
5.	Grant the petition and appoint a [  ] guardian and/or [  ] conservator in this state.
	批准申请并在本州指定一名 [-] 监护人和/或 [-] 保护人。
6.	Other: 	
	其他：
	
	

I declare under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the facts I have provided on this form (including any attachments) are true. [  ] I have attached (#): 	 pages.
本人特此声明，本人在此表格（包括任何附件）中提供的信息若有不实，愿依照华盛顿州法律而接受伪证罪处罚。[-] 本人已附上 (#)： 	 页。 
Signed at (city and state): 		Date: 	
签字地点（城市和州）： 		日期：
			
Sign here	Print name
请在此处签名	请工整填写姓名 
Lawyer (if any) for person filing this fills out below:
提交人的律师（如有）填写以下内容：
					
Lawyer signs here	Print name and WSBA No.	Date
律师在此处签名	请工整填写姓名和WSBA编号	日期
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